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CC:

[5:200From:

Sent: Wed 3/25/2020 10:51:16 AM

Subject: RE: Voor STAATSECRETARIS: Beantwoording Kamervragen van de ledenMarijnissen, Beckerman en Alkaya (allen SP)
over de gevolgen van decoronacrisis op huishoudens

Received: Wed 3/25/2020 10:51:17 AM

Hoi,

Nee, dat is niet bewust. Dit passen we aan. GGD kan weg bij vraag 12, waardoor het in lijn is met het antwoord op vraag 11 en

de antwoorden op andere sets Kamervragen.

Groeten [EEC

Van: Blokhuis, P. (Paul)JE @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:27

@minvws.nl>; ) @minvws.nl>

) < @minvws.nl>; )

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voor STAATSECRETARIS: Beantwoording Kamervragen van de leden Marijnissen, Beckerman en Alkaya (allen SP)
over de gevolgen van de coronacrisis op huishoudens

Akkoord.

In antwoord 11 wordt gesproken over richtlijnen Rivm en in antwoord 12 over richtlijnen Rivin en GGD. Is dat bewust?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e

Datum: dinsdag 24 mrt. 2020 9:01 PM

@minvws.nl>

Gin ol.EI

Onderwerp: FW: Voor STAATSECRETARIS: Beantwoording Kamervragen van de leden Marijnissen. Beckerman en Alkaya (allen SP)
over de gevolgen van de coronacrisis op huishoudens

Beste Paul,

In overleg met EXE leg ik deze set kamervragen via de mail aan je voor. Vragen zijn gesteld aan Van Veldhoven, maar

vragen 11 t/m 13 betreffen jouw portefeuille (daklozen), daarom twee vragen:

1. Stem je in met verzenden van deze vragen mede namens jou?
2. Ben je akkoord met deze conceptbeantwoording?

Vragen moeten voor het debat uit, daarom langs deze weg.

Voor het gemak ook hieronder in gekopieerd:



105199

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 15:46

CC: A. @minvws.nl>; ) SEE ins n>

Onderwerp: Voor STAATSECRETARIS: Beantwoording Kamervragen van de leden Marijnissen, Beckerman en Alkaya (allen SP) over

de gevolgen van de coronacrisis op huishoudens

Hoi,

Hierbij alvast de set vragen die vandaag aan de staatssecretaris voorgelegd zou moeten worden i.v.m. verzending ‘mede

namens’.

CIEEEEE 22t in het MT na hoe het voorleggen van dit soort stukken aan de staatssecretaris nu verloopt.

Groeten, JEKIECHN
Van: 5.1.2e

@minbzk.nt>; IEKECEEE)
@n

. @ minvws.nl>

Onderwerp: Beantwoording Kamervragen van de leden Marijnissen, Beckerman en Alkaya (allen SP) over de gevolgen van de

coronacrisis op huishoudens

Hierbij de gehele set en de brief waarbij ik ook aangegeven heb dat het mede stasVWs is verzonden.

Nog bedankt voor de antwoorden!

Groet,


